
Digne: Powołanie? To coś wspaniałego
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Lucas Digne znalazł się na wstępnej liście powołanych do reprezentacji

Francji na zbliżające się Euro. Głównie po to lewy obrońca przeszedł latem

do Romy. Gracze nie krył zadowolenia w wywiadach dla francuskich

mediów.

W wywiadzie dla Radio RMC mówi:

- Naturalnie jestem bardzo szczęśliwy, to coś wspaniałego. Rozegrałem dobry sezon

w Romie i teraz mam szczęście reprezentować u siebie swój kraj. To piękna

niespodzianka. Wiedziałem, że rozgrywam dobry sezon, dlatego miałem nadzieję na

powołanie.

Gracz udzielił też wywiadu dla telewizji BeIn Sports.

Jak zareagowałeś na wiadomość?

- Byłem w domu z moją żoną i moim przyjacielem, Diego Perottim, usłyszałem o tym

w telewizji.

Poczułeś zaufanie trenera?

- Miałem szczęście rozegrać dobry sezon w wielkim klubie.

Rywalizacja z Evrą?

- Dobrze mi z tym, zgadzamy się, Evra daje mi wiele wskazówek.

Jak zmieniło się twój sposób gry we Włoszech?

- Często śledzimy wideo, bardzo dużo pracujemy nad taktyką i obroną.

Zostaniesz w Rzymie czy wrócisz do Francji?

- Nie wiem, nie zdecydowałem. Roma to wielki klub, mamy świetną grupę.
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